
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

PvdA Roosendaalse Lijst  
VLP Roosendaal 
D66 
Burgerbelangen Roosendaal 
Vitaal Liberaal 
Forum voor Democratie 

Datum 25 april 2023 
Onderwerp Cloetta vervolg procedure en communicatie 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Aan de voorzitter, 

Namens de fracties van PvdA Roosendaal, Roosendaalse Lijst, D66, Burger Belangen Roosendaal, 

VLP Roosendaal, Vitaal Liberaal en Forum voor Democratie hebben wij de volgende vragen over de 

verplaatsing van de bedrijfsactiviteiten van Cloetta naar de Meeten II: 

 

1. Wat is de stand van zaken? Hoe gaat het plan van aanpak qua tijdspad en feitenrelaas eruit 

zien? 

2. Wilt u aangeven hoe wij verder als Raad in positie blijven? 

3. Bij dossier Bravis/Bulkenaar was er al een startnotitie t.a.v. MER en vervolgens een 

zienswijze. Wij nemen aan dat dit nu bij Cloetta ook plaatsvindt? 

4. De startnotitie t.a.v. MER is wettelijk verplicht. De Notitie Reikwijdte en Detailniveau (NRD) 

geeft weer wat er onderzocht gaat worden in de milieueffectrapportage (MER). Daarna 

denken wij dat een bureau wordt ingeschakeld om de MER uit te schrijven. Is dit een juiste 

conclusie? Wat is uw werkwijze en aanpak? Ingediende zienswijzen op MER ook ter 

beoordeling voorleggen aan MER-commissie. Daartoe gaat u ook over? Graag bevestiging 

en zo nee, waarom niet 

5. Vervolgens wordt er een ontwerpbestemmingsplan (OBP) opgesteld en vanuit MER-

rapportage, inclusief advies MER-commissie, met medeneming zienswijzen op MER, de 

omgevingsvergunning/coördinatie besluit. Is dit correct? En zo nee, hoe ziet de procedure er 

dan uit? 

6. Eventuele saldering stikstof komt aan de orde bij de aanvraag van de vergunning in het kader 

van de Natuurbeschermingswet (NBW). Wordt dit uw aanpak? Zo ja, graag bevestiging. Zo 

nee, welke aanpak kiest u en waarom? 

7. Is door het college aan te geven hoe het verdere traject qua informatie en communicatie in 

verband met een evenwichtig plan van aanpak er, mede in het belang van omwonenden en 

andere betrokkenen, uit gaat zien? Graag een inzicht hierin met onderbouwing. 



 

8. Geur speelt een belangrijke rol in dit dossier. Kan geurrapport eventueel beschikbaar gesteld 

worden gelijk met NRD? 

 

Namens de fractie van PvdA,  

Paul Klaver, Sjef van der Touw, Bejar Taher, Selda Bozkurt, Martijn Verbeek, Jac Wezenbeek en 

Corrie van Leerzem 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Wat is de stand van zaken? Hoe gaat het plan van aanpak qua tijdspad en feitenrelaas 

eruit zien? 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 

2. Wilt u aangeven hoe wij verder als Raad in positie blijven? 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 

3. Bij dossier Bravis/Bulkenaar was er al een startnotitie t.a.v. MER en vervolgens een 

zienswijze. Wij nemen aan dat dit nu bij Cloetta ook plaatsvindt? 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 

4. De startnotitie t.a.v. MER is wettelijk verplicht. De Notitie Reikwijdte en 

Detailniveau (NRD) geeft weer wat er onderzocht gaat worden in de 

milieueffectrapportage (MER). Daarna denken wij dat een bureau wordt ingeschakeld 

om de MER uit te schrijven. Is dit een juiste conclusie? Wat is uw werkwijze en 

aanpak? Ingediende zienswijzen op MER ook ter beoordeling voorleggen aan MER-

commissie. Daartoe gaat u ook over? Graag bevestiging en zo nee, waarom niet. 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 

5. Vervolgens wordt er een ontwerpbestemmingsplan (OBP) opgesteld en vanuit MER-

rapportage, inclusief advies MER-commissie, met medeneming zienswijzen op MER, de 

omgevingsvergunning/coördinatie besluit. Is dit correct? En zo nee, hoe ziet de 

procedure er dan uit? 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 

6. Eventuele saldering stikstof komt aan de orde bij de aanvraag van de vergunning in het 

kader van de Natuurbeschermingswet (NBW). Wordt dit uw aanpak? Zo ja, graag 

bevestiging. Zo nee, welke aanpak kiest u en waarom? 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 

7. Is door het college aan te geven hoe het verdere traject qua informatie en 

communicatie in verband met een evenwichtig plan van aanpak er, mede in het belang 

van omwonenden en andere betrokkenen, uit gaat zien? Graag een inzicht hierin met 

onderbouwing. 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 

8. Geur speelt een belangrijke rol in dit dossier. Kan geurrapport eventueel beschikbaar 

gesteld worden gelijk met NRD? 

 

Zie procesbrief De Meeten 2. 

 



 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De (loco) secretaris,             De burgemeester, 

 

                                   

 

 

 


